
 
 

Schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente 
Nijmegen conform artikel 39 van het Reglement van Orde 
 
Betreft:  ‘Short stay’ internationale studenten bij SSH&   
 
Nijmegen, 5 november 2021  
 
Geacht college, 

Jaarlijks groeit het aantal studenten dat uit het buitenland komt om in Nijmegen te studeren. Op dit 
moment zijn circa 2500 studenten aan de Radboud Universiteit buitenlands en ongeveer eenzelfde 
aantal aan de HAN.1 Het grootste deel van deze studenten worden in eerste instantie maximaal één 
jaar opgevangen in gemeubileerde zogenoemde ‘short stay’ kamers van de SSH& zolang deze 
beschikbaar zijn. Deze kamers zijn duurder dan reguliere kamers bij de SSH& en de voorwaarden 
hieraan verbonden beperken de doorstroommogelijkheden. Internationale studenten willen graag, 
net als Nederlandse studenten, de mogelijkheid hebben om door te stromen naar bijvoorbeeld een 
goedkopere kamer of een kamer waar zij langer dan een jaar kunnen blijven. Bovendien is de praktijk 
dat studenten die een jaar gebruikt hebben gemaakt van een ‘short stay’ kamer daarna zeer moeilijk 
of niet een kamer kunnen vinden omdat verhuurders liever geen internationale studenten willen 
hebben2. De PvdA maakt zich zorgen om deze groep en heeft daarom de volgende vragen aan het 
college. 

1. Is het college op de hoogte van de strenge voorwaarden die gelden voor het huren van ‘short 
stay’ kamers van de SSH&? Specifiek het niet kunnen opzeggen van je contract vóór de 
afloopdatum na één jaar en het feit dat deze kamers veel duurder zijn dan andere kamers 
van de SSH&?3 En is het college het met de PvdA eens dat het onwenselijk is om Nederlandse 
studenten anders te behandelen dan internationale? Zo ja, waarom, zo nee, waarom niet? 
N.B. Nederlandse studenten zitten niet vast aan een jaarcontract en kunnen wel flexibel hun 
contract ontbinden.  

2. Is het college het met ons eens dat internationale studenten een kwetsbare positie hebben 
bij het vinden van een nieuwe studentenkamer, omdat zij vaak bij particuliere woningen 
impliciet of expliciet worden uitgesloten vanwege hun afkomst en wat vindt het college 
hiervan?  

3. Is het college het met ons eens dat het onwenselijk is dat internationale studenten in een 
‘short stay’ pas aan het einde van hun jaarcontract kunnen gaan zoeken naar een nieuw 
onderkomen als zij in Nijmegen wensen te blijven? De vraag naar studentenkamers is in de 
zomerperiode veel hoger dan in tijdens de onderwijsperiodes.  

                                                           
1 Zie voor RU: https://www.ru.nl/over-ons/overradboud/feiten-cijfers/ en HAN: jaarverslag p. 23 (peiljaar 
2020): Jaaroverzicht 2020 (han.nl) 
2 https://www.gelderlander.nl/nijmegen-e-o/meer-dan-honderd-internationale-studenten-dreigen-op-straat-
te-belanden-ik-zit-constant-in-de-stress~ad81b625/  
3 https://www.sshn.nl/en/international-students-staff/students/find-your-perfect-room/  
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4. Wie heeft er een zorgplicht om te zorgen voor voldoende huisvesting van internationale 

studenten? Is dat de onderwijsinstelling van de student of ligt hier ook een rol voor de 
gemeente? 

5. Is het college bereid het gesprek aan te gaan met de SSH& en de onderwijsinstituten om het 
‘short stay’ beleid nader onder de loep te nemen en in te zetten op gelijke voorwaarden, en 
dus gelijke behandeling van alle studenten, voor alle kamers via de SSH&? En wil het college 
met de onderwijsinstellingen onderzoeken of aanvullend aan de SSH& het mogelijk is dat de 
instellingen ook zelf kamers gaan verhuren om zo meer kamers te realiseren voor studenten?  

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet,  

 

Charlotte Brand gemeenteraadslid PvdA Nijmegen  

Mika Kraft, fractievolger PvdA Nijmegen  


